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CUIDEM BCN A NOU BARRIS 

CONSELL DE BARRI A LA PROSPERITAT 

DISTRICTE DE NOU BARRIS 

Data: 15/12/2022  Horari: 18:00 h- 20:00 h 

Lloc: Escola Santiago Rusiñol (passeig Valldaura, 261). 

ORDRE DEL DIA: 

1. Desplegament de la nova contracta de neteja i recollida de residus, i presentació del pla de 

manteniment de barri Cuidem Barcelona. 

2. Pacificació carrer Santa Engràcia. 

3. Situació actual Àrea d’Esbarjo de Gossos de la Prosperitat. 

4. Presentació VilaVeïna a la Prosperitat. 

5. Equipaments esportius a la Prosperitat. 

6. Torn obert de paraules. 

 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT: 

Jordi Bouzon (Conseller de Govern), Noemí Ayora (Tècnica de barri), Marta González (Direcció de 

Serveis a les Persones i al Territori), Gabriel José Duarte (Gerent del Districte), Clemente Fernández 

(tècnic Referent de Neteja), Quique Gornés (Regidoria d’Emergència Climàtica i Transició Energètica). 

 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA:  

13 persones (7 dones). 

 

Entitats:  

 

PETICIONS CIUTADANIA:  

Neteja i residus 

• Els contenidors de cartó del barri estan saturats. Pot ser a causa de la incorrecta gestió dels 

residus comercials. Es planteja que el comerç del barri tingui una recollida comercial 

específica de residus. 
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• Carrer Argullós amb Arítjols. Hi ha tres contenidors de rebuig i cap d’orgànica. S’ha de baixar 

tot el carrer Argullós fins al contenidor d’orgànica. Es demana que s’ubiqui un d’orgànica amb 

els grisos. 

• Se suggereix que es redueixi el nombre de contenidors de rebuig al barri i se n’afegeixin 

d’orgànica. 

• Saturació dels contenidors de cartó i reciclables a la zona del Poliesportiu, al costat de la 

plaça Ángel Pestaña i al carrer Enric Casanovas amb carrer Sant Francesc Xavier. Hi ha poca 

freqüència de recollida i la brossa s’acumula al voltant dels contenidors. Quan es fa la recollida 

hi ha brossa que acaba aixafada sota el contenidor generant problemes de brutícia afegida.  

• Es pregunta qui recull les bosses de brossa que queden al voltant dels contenidors. 

• Els comerços alimentaris, sobretot de fruita, llencen la brossa als contenidors domèstics i això 

genera problemes d’olors sobretot a l’estiu. Es pregunta si es té pensada alguna solució o 

actuació. 

• S’expressa que no es fa la neteja amb la freqüència indicada (escombrada). 

• Els comerços paguen un impost directe sobre els residus, però no tots els comerços tenen 

recollida comercial. Poden ubicar la brossa a la cantonada corresponent, tot i que no tots ho 

fan. 

• S’indica que sovint hi ha bosses de brossa a dins de les papereres, i que el motiu podria ser la 

manca de contenidors a part de l’incivisme. 

 

RESPOSTA DE L’AJUNTAMENT:   

• Respecte de la freqüència de neteja, l’escombrada es fa tres dies a la setmana, manual o 

mecànica. Tots els itineraris s’haurien de complir, si no és així, l’empresa és sancionada. Pot 

passar que, a causa dels retards exposats a la presentació, hi hagi alguna incidència en el 

servei que serà corregida a mesura que arribi tota la maquinària. 

• Alguns comerços haurien d’estar en un tram superior i, per tant, pagar un preu més elevat 

de taxa de residus. Per no haver de pagar més,  no gestionen correctament els residus, però 

són alguns casos, no la majoria. 

• Es pren nota de les incidències concretes. 

• En els carrers més comercials existeix la possibilitat d’establir recollida comercial de residus 

per evitar la saturació dels contenidors. Quan hi ha moltes incidències s’estudia la possibilitat 

de fer-la. 

• S’està fent campanya informativa als comerços de Barcelona, i és una actuació que es farà 

també al barri, tot i que en aquesta zona s’ha començat més tard. La campanya és informativa 

però inclou sancions.  

• Per a la campanya informativa hi ha els 40 informadors/es a la ciutat, 5 per aquesta zona. Es 

contempla que la campanya es faci també per informar a la ciutadania. 

• Respecte dels contenidors, la intenció és anar reduint progressivament la quantitat de 

contenidors grisos fins a treure’ls. Pel que fa a tota la bateria, es fa una substitució dels vells 

pels nous, però si en calen més o variacions, es pot fer. 
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• Hi haurà més contenidors laterals, cosa que impedirà que caigui brossa de sota del 

contenidor. A més es netejaren els contenidors i perímetre un cop al mes.  

• Respecte de la brossa al voltant dels contenidors, hi ha una brigada que hauria de passar 

abans que passi el camió per evitar que aquest dipositi el contenidor buit sobre de brossa (el 

conductor va sol i no pot baixar a apartar la brossa que hi hagi al voltant). Pot ser que no passin 

abans i el problema persisteixi. 

• Es pren nota de la qüestió de les fruiteries. 

 


